



Lucky Draw 幸運大抽獎

Venue: Eternity Arena, Hall 1D / 活動地點: 展覽廳1D 活動舞台Eternity Arena

Selected Prizes 部份精選獎品包括:

11/9 (Sat 星期六) 6:15pm

Product Value
產品總值
\$690



ICE Solar Power Pacific Mesh
Ice Universal Limited
Booth No. 攤位: 1D-B03

Product Value
產品總值
\$2,000



1 pair of GEOX Patented Breathable Shoes
GEOX專利透氣鞋履一對
Geox Asia Pacific Ltd.
Booth No. 攤位: 1C-B01

Product Value
產品總值
\$1,380



VINCENT LI SCRAF - ZERO
VINCENT LI 圍巾-歸零
VINCENT LI PTY LTD
Booth No. 攤位: 1C-B08

Product Value
產品總值
\$690



Grace Clutch 格雷斯·卡關包
iFarmaissance
Booth No. 攤位: 1C-B06

Product Value
產品總值
\$500



Silver ion anti bacteria
Travel Lite face mask
Alps Annie Ling
Booth No. 攤位: 1C-D06

12/9 (Sun 星期日) 4:30pm

Product Value
產品總值
\$28,000



Everlasting Series Tourbillon
Watch
Memorigin Watch Company Limited
Booth No. 攤位: 1D-A20

Product Value
產品總值
\$7,100



1 Carat Moissanite Ring
(Bauhinia 2021 Limited Edition)
1卡莫桑石鑽戒 (洋紫荊2021年限量版)
Alpha Shine 129 Ltd.
Booth No. 攤位: 1C-E01

Product Value
產品總值
\$880



The Bank street Reflections
Invisibilis Moveré
Booth No. 攤位: 1C-E06

Product Value
產品總值
\$2,000



Toast Bag Reflective
WE EAT AVOCADO TOAST
Booth No. 攤位: 1C-B09

Product Value
產品總值
\$1,398



RM012-1601SS-BK-3
Wise Leader Limited
Booth No. 攤位: 1D-B09

Product Value
產品總值
\$600



SP005 ARCHITECTURE Cyprus
Printed Square Scarf
SP005 塞浦路斯印花方形圍巾
ABIART.CO
Booth No. 攤位: 1B-B22



Lucky Draw T&C
活動細則及詳情



Events during the Fair
展覽期間精彩活動

幸運抽獎 Lucky Draw

抽獎日期及時間 Draw Time

- ❖ 11/9/2021 (Saturday 星期六) 6:15pm
- ❖ 12/9/2021 (Sunday 星期日) 4:30pm

抽獎地點 Draw Venue: 展覽廳1D 活動舞台 Hall 1D, Eternity Arena

*請將抽獎券票尾投入於展覽廳1D活動舞台位置的抽獎箱內。抽獎箱關閉時間為抽獎前15分鐘。

**Please insert your ticket stub into the lucky draw box located at the Eternity Arena, Hall 1D. The lucky draw box closes 15 minutes prior to each lucky draw session.*

條款 Terms and Conditions

1. 主辦機構將於抽獎環節中即場頒獎予得獎者 (得獎者必須現場出示身分證核對並提交此抽獎券正本即時上台領獎) , 遲到或缺席者之得獎申請將不獲接納 , 而有關獎品將被即場重抽。

The Organiser shall award the prizes during each session. Winners MUST be present with HKD and the winning ticket stub to claim the prize on-site. Late claims will not be entertained and the concerned prize will be re-drawn.

2. 每人只獲一張抽獎券及最多只可獲一份獎品。

Each person will be given one lucky draw ticket and each person may be awarded at most one prize only.

3. 所有獎品均不可轉讓及轉換。獎品不能兌換現金。如有遺失 , 主辦機構概不負責。

All prizes are non-refundable, non-transferrable nor exchangeable for cash. The Organiser shall not be responsible for any loss related to the prize.

4. 主辦機構有權要求參加者提供個人證明文件作查核之用。

The Organiser reserves the right to request personal identity documents for verification.

5. 主辦機構對任何領取或使用獎品之後果概不負責。

The Organiser shall not bear any liability for any damages or consequences arising from the use of prizes.

6. 所有未獲獎的獎券將累積至下一個抽獎環節。

The lucky draw sessions are cumulative. Unawarded tickets will be automatically included in the next draw.

7. 收集的個人資料僅供是次抽獎用途, 抽獎結束後將予以銷毀。

Collected personal data are for the lucky draw only, all data will be destroyed after the event.

8. 抽獎結果將於2021年9月20日在成報及英文虎報內公布。

The lucky draw results will be posted in Sing Pao and The Standard on 20/9/2021.

8. 推廣生意的競賽牌照號碼 : 54838

Trade Promotion Competition License Number: 54838.